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Bank: Nordea - Reg.nr. 2360 Konto-nr. 0724327923 - CVR-nr. 33553838 

Referat af bestyrelsesmøde  

Søndag 28. februar 2021 kl. 14, - udendørs udfor nr. 28.  

 

På grund af Corona situationen har mødet været udsat fra den 18.1.21 og 15.2.21, og det erstatter planlagt 

møde 1.3.21. Da vi kun må være max. 5 personer har suppleanterne ikke deltaget i mødet. 

 

1. Hans Ole Bød velkommen. 

 

2. Vi blev enige om at den nye aftale om vintervedligehold fungerer godt. 

 

3. Vores nye lamper på parkeringsområdet er en stor forbedring og lyser rigtigt godt op. 

 

4. Vi vurderer at det er for tidligt at afgøre om vi kan afholde vores sommerfest, situation taget i 

betragtning, men fastholder datoen den 26.6.21. 

 

5. Vi fastholder datoen for vores generalforsamling den 12.4.21 indtil videre. Hvis vi bliver nødt til at 

udsætte, foreslår vi at afholde det udenfor som sidste år. 

Vi besluttede en kontingentforhøjelse til 2.500 kr. Efterfølgende er der i bestyrelsen udtrykt ønske 

om, at størrelsen af kontingentforhøjelsen skal tages op igen, med henblik på en mindre stigning 

 

6. Næste bestyrelsesmøde bliver den 7.4.21. 

 

7. Hans Ole har rykket flere gange for at få fjernet den røde pose ud for nr. 6, desværre er der ikke 

sket noget endnu, men der arbejdes stadig på sagen. 

Bent har indvilget i at fortsætte med græsklipning – stort TAK       til Bent. 

 

 

 

 

 

  


